

## 注塑料—无规共聚料

### Injection Molding Grade-Random Copolymer

#### 产品简介

中国石化无规共聚聚丙烯是乙烯在丙烯链段中无规分布的共聚物。具有良好的透明性、光泽度，耐热性和加工性能。

#### Overview

Sinopec PP random copolymer is a copolymer resulting from the random distribution of ethylene in propylene chain segment. The resin has good transparency, glossiness, heat resistance and processability.

#### 主要用途

无规共聚聚丙烯可广泛用于制作对透明性要求高的医用注射器和输液瓶、医用离心管、样品保存管等医疗器械，还用于食品容器、文具、包装材料、家用储藏器等的生产。

#### Applications

PP random copolymer is widely used in the production of medical appliances with high transparency, such as medical syringes, medical infusion bottles, medical centrifuge tubes and sample tubes. It is used in the production of food containers, stationery, packaging materials and houseware.



#### 产品包装及贮运要求

产品采用重包装袋（FFS）包装、FFS薄膜袋包装，净重25 Kg /袋。

产品应存放在通风、干燥的仓库内，远离火源，防止阳光直接照射，不得露天堆放。产品运输时不得在阳光下曝晒或雨淋，不得与沙土、碎金属、煤炭、玻璃等混合装运，更不可与有毒物质、腐蚀性和易燃物品混装。

#### Package, Storage and Transportation

The resin is packaged in internally film-coated polypropylene woven bags or FFS film bags. The net weight is 25Kg/bag.

The resin should be stored in a drafty, dry warehouse and away from fire and direct sunlight. It should not be piled up in the open air. During transportation, the material should not be exposed to strong sunlight or rain and should not be transported together with sand, soil, scrap metal, coal or glass. Transportation together with toxic, corrosive and flammable substance is strictly prohibited.



